
     

  
  

Samenvatting en afspraken van de vergadering 9 juli 2024. 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter,  Auke v.d. Kooi, Alexander Hendriks , Hilbrand de Jong,   
Rienk Jan Bouma, Martin Schaper, Johan Kootstra, Corrie Kool versl. 
Afwezig  : Jappie Borger , Karla van Leersum m.k. 
 
Gasten :  Melissa van Lohuizen , Anita Scheeringa  beleidsmedewerkers 
 
In verband met de slechte weersverwachting werd deze vergadering een Teamsmeeting 
 

 
1. Jelle Nutma opent de vergadering en heet iedereen welkom 

 
2. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

3. Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen 
 

4. Het verslag van de vergadering van 14 mei 2024 wordt onveranderd vastgesteld. 
 

5.  Onderzoeksrapport armoedebeleid :  Anita Scheeringa geeft een korte toelichting op 
dit rapport wat het resultaat is van de opdracht van de Gemeenteraad aan de 
rekenkamer. 
Centrale vraag van dit onderzoek was “in hoeverre is het Armoedebeleid van 
Achtkarspelen effectief en uitgevoerd conform beleid ? “ 
“Wat betekent dit voor de toekomst, waarin een situatie van stijgende armoede en een 
groter beroep op gemeentelijke hulp wordt verwacht ?” 
Het rapport is tijdens de gemeenteraadsvergadering van 20 juni 2024 besproken en de 
conclusies en aanbevelingen van dit rapport zullen worden vertaald in het nieuwe 
beleid voor de komende jaren.  
Een werkgroep gaat aan de slag met het nieuwe beleidsplan 2025 , in de praktijk 
betekent dit dat het bestaande Armoedebeleidsplan op onderdelen zal worden 
gewijzigd.  Daarbij zijn 3 onderdelen uitgangspunt : 
Armoede  - Schulden  - Vroegsignalering. 
De Adviesraad zal zoals gebruikelijk al in een vroeg stadium meegenomen in de 
wijzigingen. 
Het beleidsplan staat voor januari 2025 op de planning , de verwachting is dat het 
beleid in april 2025 wordt vastgesteld . 



 
6. Waar staat je gemeente – Hilbrand de Jong neemt ons in een korte presentatie mee op 

deze website die een schat aan informatie heeft.     
Waar staat je gemeente is een dataplatform die data bundelt en bewerkt en 
presenteert over gemeenten .  
Doel ; bezoekers kunnen data gebruiken voor besluitvorming of voor verantwoording of 
voor onderzoek en benchmarking. 
De cijfers kunnen een ondersteuning zijn en een bredere kijk geven, en kan gebruikt 
worden als achtergrondinformatie.  
Johan merkt op dat onze eigen kijk belangrijk blijft, laten wij waken voor stigmatisering. 
Hilbrand wil in voorkomende gevallen indien gewenst duiding geven aan de cijfers als 
achtergrondinformatie. 
 

7. Huishoudelijk Reglement - Jelle en Corrie zullen nog eens kritisch kijken naar het stukje 
Themagroep , dit staat wel in de begripsbepaling maar is verder niet uitgewerkt omdat 
dit momenteel geen onderdeel is van de Adviesraad. 
 

8. Communicatie – website – foto’s maken 
Foto’s worden tijdens de volgende vergadering gemaakt 
De vernieuwde website is online . 
Jelle, Johan en Jappie gaan nog een protocol maken voor het beheer en onderhoud van 
de website en van Facebook. 
De website en Facebookpagina zijn van iedereen dus een bijdrage hieraan is welkom 
Na het artikel van Jelle in de Binnenste Buiten zal ook de redactie van de andere 
dorpskranten in onze gemeente gevraagd worden om informatie over de Adviesraad op 
te nemen. 
Het onderwerp : communicatie – website / FB komt maandelijks op de agenda. 
 

9. De volgende vergadering is op : 17 september 2024. 
 

10. Rondvraag :  
Martin waarschuwt voor chaos op Facebook als iedereen daar van alles kan plaatsen. 
Dit is niet de bedoeling , juist daarom wordt er een protocol gemaakt 
 
 
Afspraken : 
• Jelle en Corrie bekijken het Huishoudelijk Reglement opnieuw ivm het onderwerp 

themagroepen en zetten het opnieuw op de agenda 
• Communicatie / website wordt vast agendapunt 

 


